
 
 
 

 
zo 6. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Teplička nad Váhom, 

konaného  
dňa 02.07. 2010 v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom 

 
 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu, prednosta, hlavná kontrolórka obce, poslanci, 
zapisovateľka, (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 15:00 hod.  
 
 
Bod č. 1 - Otvorenie 
 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril  starosta obce Milan Lazar.  
Privítal prítomných poslancov a hostí.  
     Na  zasadnutí  bolo   prítomných 7  poslancov,  čiže  OZ   je  uznášaniaschopné. Poslanci 
Dudus a Halama sa ospravedlnili. 
  
 Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ: 

1. Otvorenie  
2. Voľba pracovnej komisie 
3. Riešenie a obmedzenie výdavkov z rozpočtu obce z titulu nedostatku finančných 

prostriedkov 
4. Predloženie  návrhu  na  prevzatie  úveru  k  výstavbe  DSS – Teplička  nad  Váhom 
5. Rôzne 
6. Uznesenie 
7. Záver 

 
 

Starosta  dal  hlasovať  a  OZ  program   zasadnutia  jednomyseľne  schválilo. 
 
 
Bod č. 2 – Voľba pracovnej komisie 
 
 
    Starosta navrhol za zapisovateľku pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú a návrh na 
uznesenie spracoval poslanec Ing. Moravčík. Návrh bol jednohlasne schválený.  
  
 
 
Bod č. 3 – Riešenie a obmedzenie výdavkov z rozpočtu obce z titulu  nedostatku finančných 
prostriedkov 
 
 
      Starosta hovoril: „Určite už všetci viete aká situácia nastala za posledné tri mesiace 
s financovaním samosprávy. V marci sme obdržali 50 %, v máji 20 % a v júni sme obdržali 
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iba 10 % z podielových daní. Keby sme nemali finančnú úsporu, bolo by to veľmi zlé. Ak 
bude táto situácia pokračovať, od 01.08. budeme musieť prepustiť niekoľko zamestnancov, 
vypnúť v noci verejné osvetlenie alebo zavedieme nejaké konkrétne opatrenia. Je veľmi 
dôležité, aby sme sa s tým dnes zaoberali, prijali úlohy, ktorými by sme čelili nedostatku 
finančných prostriedkov.“ 
     Starosta dal slovo prednostovi, ktorý OZ oboznámil o prideľovaní finančných prostriedkov 
z podielových daní, so situáciou financovania škôl  a  Centra voľného času: 
„V podkladoch sme pre Vás pripravili tabuľku  podielových daní od roku 2008, aby ste mali 
prehľad o pridelených finančných prostriedkoch (viď. príloha), ďalej tabuľku dotácií pre 
základnú školu na rok 2010 (viď. príloha) a zoznam najväčších neplatičov dane z 
nehnuteľností  právnických osôb (viď. príloha). 
     Pripravili sme dodatok č. 1 ku VZN č. 7/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
na žiaka a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Teplička nad 
Váhom, ktorý určuje výšku dotácie platnú od 01.08. 2010 (viď. príloha).  
     VZN č. 7/2009 sme sa zaviazali, že škola bude dostávať 60 bodov, ale my už teraz 
dostávame na školu od štátu 55 bodov. Dodatok č.1 k VZN č. 7/2009 upravuje výšku dotácie 
na mzdy a prevádzku na žiaka.“ 
Starosta dal hlasovať a dodatok č. 1 ku VZN č. 7/2009 bol jednohlasne schválený. 
     Potom pokračoval: „K dnešnému dňu by sme mali mať na účte zhruba o 300 000 € viac. 
Neplatiči dane z nehnuteľností právnických osôb dlhujú 83 000 €, Žilinský samosprávny kraj 
(ďalej len ŽSK)nám dlhuje za kanalizačný zberač 100 000 € a štát na podielových daniach 
117 000 €. Keby sme tieto peniaze mali na účte, nemuseli by sme robiť žiadne opatrenia.“ 
      
     Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu: 
 
Mgr. Šeligová: „Myslím si, že nie je nadbytok zamestnancov v škôlke a v školskej jedálni. 
Treba si uvedomiť, že je to pavilónový tip škôlky, to znamená plus jedna pracovná sila 
a výdaj obedov mimo, to je plus 0,5 pracovného úväzku, takže oni podľa tabuliek normy 
spĺňajú.“ 
      
 
      
       
Bod č. 4 – Predloženie návrhu na prevzatie úveru k výstavbe DSS -  Teplička nad Váhom 
 
 
     Starosta: „Vzhľadom k tomu, že tento rok Dom sociálnych služieb (ďalej len DSS) 
nedokážeme dofinancovať tak, aby sme ku koncu roka mohli vykonať kolaudáciu musíme sa 
zaoberať otázkou krátkodobého úveru, ktorý by sme v priebehu krátkeho obdobia splatili. 
      Starosta dal slovo Ing. Libuši Harnócovej, ktorá vykonáva na DSS stavebný dozor:         
„S firmou, ktorá vyhrala verejnú súťaž na stavbu DSS sme uzatvorili zmluvu na dodávku prác 
za zhruba 400 000 €. Doteraz boli vyplatené firme tri faktúry v hodnote  371 726 €, ešte 
zostáva dofaktúrovať 55 481 €. Tak ako pri každej stavbe, aj pri tejto vznikli nepredvídané 
práce navyše (zlé priečky, vystužovanie stropov, nový krov, úpravy pivníc, podlahová 
izolácia), ktoré predstavujú 150 000 €.“  
     Pokračoval starosta: „Keby všetko fungovalo tak, ako malo fungovať, nepotrebujeme 
žiadny úver. Ale nie je predpoklad, že naše pohľadávky nám budú čoskoro vyplatené. Takže 
sa musíme zaoberať otázkou krátkodobého úveru, ktorý by sme splatili do konca roka alebo 
v prvých mesiacoch nasledujúceho roka.“ 
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     Ing. Zvarík: „Bola by veľká škoda stavbu zakonzervovať, lebo začne chátrať. Je lepšie 
zobrať úver a stavbu dokončiť, lebo sa aj to dobré začne kaziť a znehodnocovať.“ 
     Starosta dal hlasovať a úver poslanci jednohlasne schválili. 
 
 
 
Bod č. 5 – Rôzne 
 
 
Voľby do samosprávy obce - prednosta hovoril, že doteraz boli tri volebné obvody a poslanci 
sa rozdelili do týchto troch volebných obvodov. Teraz by sme to chceli urobiť tak, že by bol 
ponechaný jeden volebný obvod,  poslancov by sme nerozdeľovali a všetci voliči by volili 
všetkých  nominovaných poslancov. 
Poslanci tento návrh schválili. 
 
 
Úväzok starostu- podľa  nového  zákona musí samospráva určiť starostovi pre budúce volebné 
obdobie úväzok. Poslanci OZ sa zhodli na plnom pracovnom úväzku.  
 
 
Dodatok k „Prevádzkovému poriadku“-  ZŠ s MŠ v zmysle zákona č. 245/2008 Z.z. upravuje 
ceny stravného od 01.09. 2010 nasledovne:  
MŠ celodenné                    1,06 € 
ZŠ 1. – 4. ročník obed       0,90 € 
ZŠ 5. – 9. ročník obed       0,96 € 
Dospelí obed                      2,36 €  
 
Starosta dal hlasovať a poslanci schválili upravené ceny stravného. 
 
 
Oprava strechy na škôlke - Ing.  Mrázik  oslovil tri firmy na uskutočnenie opravy strechy MŠ 
a všetky tri sa zhodli na tom, že nie je pre ne problém 120 dňová splatnosť úhrady 
fakturovaných prác, avšak pre pracovnú vyťaženosť ani jeden nemôže práce uskutočniť 
ihneď. Ďalej Ing. Mrázik hovoril, že minulé OZ bol proti tomu, aby sa na opravu strechy 
minulo veľa financií, keďže chceme škôlku nadstavovať, ale keď sa bol na ňu pozrieť, zmenil 
názor, pretože strecha je v dezolátnom stave.  
Poslanci OZ sa zhodli, že strecha sa teraz opraví len náterom z gumoasfaltu, keďže sa uvažuje 
s nadstavbou škôlky. 
 
 
Bod č. 6 – Uznesenie 
 
 
     Návrh na uznesenie zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tepličke nad Váhom,                  
ktoré sa konalo dňa 02.07. 2010. 

 
 

A. Berie na vedomie: 
 
6/22 - informáciu  o  súčasnom  stave  financovania  samosprávy  obce  Teplička  nad Váhom. 
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B. Schvaľuje: 
 
6/34 -  program zasadnutia OZ. 
6/35 - za zapisovateľku Janu Lazarovú. 
6/36 - dodatok  č. 1 ku  VZN  č. 7/2009  o určení   výšky  dotácie  na  prevádzku  a  mzdy  MŠ 
           a CVČ. 
6/37 - viac  mandátový  volebný  obvod  a tri  volebné  okrsky  na voľby do samosprávy obce. 
6/38 - dofinancovanie  DSS  formou  úveru  cez  najvýhodnejšiu  banku,  pričom výšku  úveru 
           odporučí  obecná   rada  po  zhodnotení   potreby   finančných  prostriedkov  na   úplné 
           dokončenie. 
6/39 - plný úväzok starostu pre budúce volebné obdobie. 
6/40 - cenu stravného pre ZŠ s MŠ. 

 
 
 
C.    Ukladá:  

 
 
 6/16 - prednostovi  OÚ zabezpečiť opravu strechy  MŠ  len  náterom z gumoasfaltu z dôvodu  
           nedostatku  finančných  prostriedkov  na  náročnejšiu  opravu  a  z toho  dôvodu,  že  sa  
           uvažuje  so  získaním  prostriedkov  na  prístavbu  a  nadstavbu  MŠ  z  eurofondov.  
 
           Z: v texte                                                                                                       
  
6/17 - hlavnej  kontrolórke  obce  vykonať  kontrolu zamestnanosti v kuchyni a výdajni stravy  
           v ZŠ s MŠ. 
 
          Z: v texte 
 
 
 

D.   Prijíma úsporný program financovania samosprávy takto: 
 
 
6/1 - výdaje obce obmedziť len na nutné opravy, údržby a prevádzku obce.  
6/2 - obmedziť nákup spotrebného tovaru a znižovať výdavky na služby. 
6/3 - pozastaviť financovanie rozvojových programov. 
6/4 - upraviť dodatkom k VZN výšku dotácie na prevádzku školských zariadení v MŠ a CVČ.   
 
 
 

E.   Doporučuje:  
 
 
6/4 - starostovi  obce  zabezpečiť  obsadenie  miesta  vedúcej   DSS  –  Teplička  nad  Váhom.  
6/5 - starostovi  obce  s  prednostom  OÚ  osloviť najmenej tri banky v súvislosti s možnosťou  
         získania úveru a podmienok jeho čerpania. 
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Bod č. 7 – Záver 
 
 
    Starosta    poďakoval    prítomným   za   účasť.   Rokovanie  sa  ukončilo  o  16:22   hodine.  
V Tepličke nad Váhom, dňa 02.07. 2010.  
 
 
 
 
Zapísala:   Jana Lazarová             .................................................... 
 
Za správnosť:   Ing. Albert Magera            .................................................... 
                                
                                   Ing. Štefan Moravčík             .................................................... 
  
                                                 
 
 
 
 
 
       .................................................... 
                                   Milan Lazar 
                             starosta obce 


